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Transportudvalget har i brev af 12. maj 2014 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Henning Hyllested (EL). 

Spørgsmål nr. 683: 

Ministeren bedes gøre rede for, hvorvidt antallet af almindelige lastbiler siden 

2008 er blevet reduceret tilsvarende og i takt med, at der er kommet flere mo-

dullastbiler til. 

Svar: 

Generelt varierer antallet af lastbiler en del, ikke mindst som følge af konjunk-

turerne.  

Vejdirektoratet oplyser, at det ikke har kendskab til om anvendelsen af modul-

vogntog har medvirket til et fald i købet af almindelige lastbiler. Men med 

præmissen om at 2 modulvogntog afløser 3 almindelige lastvognstog vil trafik-

tætheden for lastbiler alt andet lige reduceres i tilsvarende takt ved implemen-

teringen af modulvogntog. 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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